

# *Amilcar Selections*

BÄUMER Vendôme

## 4.

In Paris, Place Vendôme is a mythical and unmissable place for fine jewelry. Impossible not to miss the MAISON BÄUMER Vendôme, High Jewerly House founded by Lorenz Bäumer. Born in Washington to diplomatic parents, Lorenz Bäumer's childhood was punctuated by travel. From the United States to Jordan, via Austria, Germany or even Canada, diversity permeates the creator, whose sensitivity is nourished by a jack-of-all-trades mother, gifted with her hands, the initiating a certain form of craftsmanship at a very young age. A graduate of the Ecole Centrale de Paris, his engineering training made him a pioneer in the use of new techniques and new materials. Very quickly, he established himself as one of the greatest jewelers of the 21st century. All jewelry and High Jewelry collections from MAISON BÄUMER Vendôme are inspiring, delicate and full of grace. The MAISON BÄUMER collections create emotions for me. Each piece of jewelry has its own story and aims to reveal a part of the mystery.

À Paris, la Place Vendôme est un lieu mythique et incontournable de la haute joaillerie. Impossible de ne pas de manquer la MAISON BÄUMER Vendôme, Maison de Haute Joaillerie fondée par Lorenz Bäumer. Né à Washington de parents diplomates, l'enfance de Lorenz Bäumer est rythmée par les voyages. Des Etats-Unis à la Jordanie, en passant par l'Autriche, l'Allemagne ou encore le Canada, la diversité imprègne le créateur, dont la sensibilité est nourrie par une mère touche-à-tout, douée de ses mains, l'initiant très jeune à une certaine forme d'artisanat. Diplômé de l'Ecole Centrale de Paris, sa formation d'ingénieur le rend précurseur dans l'utilisation de nouvelles techniques et de nouveaux matériaux. Très vite, il s'impose comme l'un des plus grands joailliers du XXI<sup>e</sup> siècle. Toutes les collections de joaillerie et de Haute Joaillerie de la MAISON BÄUMER Vendôme sont inspirantes, délicates et pleines de grâce. Les collections MAISON BÄUMER sont pour moi créatrice d'émotions. Chaque bijou a son histoire et souhaite dévoiler une partie de mystère.

Bäumer Vendôme : 19 Place Vendôme - 75001, Paris - FRANCE. [www.baumer-vendome.com](http://www.baumer-vendome.com) [contact@baumer-vendome.com](mailto:contact@baumer-vendome.com)

